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Studia hudby jsem započala na ZUŠ J. A. Bendy v Benátkách nad Jizerou.  
Zde jsem 10 let studovala hru na housle, 4 roky zpěv, 3 roky hru na bicí 
nástroje a 2 roky hru na flétnu. Láska k flétně byla ale nejsilnější, proto 
jsem se vydala studovat na Pražskou konzervatoř, kterou jsem v roce 
2023 úspěšně dostudovala. V současné době studuji hru na flétnu na 
Hudební akademii múzických umění v Praze. 

Ráda se věnuji komorní hudbě a organizaci koncertů, proto jsem 
s přáteli z konzervatoře počátkem roku 2021 založila dechové kvinteto – 

InspiraƟo Quintet, se kterým koncertujeme a poznáváme novou literaturu. 

 

Hrát mě můžete vidět například v symfonickém orchestru Felixe Slováčka mladšího, v Karlínském 
divadle nebo třeba na Vlnohraní v Českém rozhlase.  

Mimo hudbu mám ráda přírodu, historii, LEGO, cestování a zvířátka – hlavně kočky. 

 

 


